
 

                                                                                     Ciechanów 27.10.20121 r. 

                                 

         Przewodniczący Rady miasta 

                                      Pan Krzysztof Leszczyński 

 

Składamy interpelację o następującej treści: 

Ciechanów otrzymał w ramach I edycji programu inwestycji strategicznych ok 5 mln 

zł na inwestycję " Inteligentny system segregacji odpadów." 

Jakie jeszcze miasto złożyło wnioski w ramach tego programu w poszczególnych 

progach kwotowych na które nie otrzymało dofinansowania ?. 

Ponieważ do końca roku ma być ogłoszona następna edycja tego programu prosimy 

o podanie jakie inwestycje planuje  miasto zgłosić do dofinansowania ?. 

 

                                                                         Radny Andrzej Bayer 

                                                                         Radny Andrzej Czyżewski 


